



- §8 ~~Möte~~ ~~från~~
Externa
Representanter
- Woho Arvids första möte! M eller I hade frågat om de kunde använda våra lokaler ha boknads möjlighet, but nope. M-huset kommer inte vara tillgängligt under ombyggnad. Det kommer vara rektorsval.
- §9 Kläder
- Sektionen kommer beställa kläder i klump, blir bra då de som vill betala själva kan vara med i detta, kommer bli ungefär 40 procent rabatt, klädposter kommer kanske kunna köpa både t-shirt och hoodie. Det var väldigt många tröjposter förr. Ska det vara så i år igen? Deadline: 31/1 eller 1/2. T-tröjorna: Hur ska loggan se? Ska loggan vara på bröstet eller på ryggen. Arvid ska komma med lite förslag. D-sektions loggan på bröstet och SRD-logga på rygg. Alla överens om att pennan ska vara lila.
- §10 Loggan
- Den är för tillfället väldigt Råsa, kunde vara kul om den var lite mer Infocom. Förslag: Pennan skulle kunna vara lila. Filip har visat förslaget för Styrelsen och detta kan vara görbart, skulle kolla över lite alternativ.
- §11 Affischer
- Gamla affischer har tagits ner, vill göra nya affischer. Kan vi lägga detta på Info? Info undrar hur snabbt dessa behövs. Info har inte valt funktionärer ännu. Finns det design kvar från förr? Behöver inte uppdatera allt för mycket Arvid uttryckte att det kanske inte behövs ändras så mycket från den äldre designen.
- §12 Avslutade kurser
- LP1 kurser har sina mötenen nu i januari. Förslag på att skicka ut kallelse så att alla får CEQ rapporterna. Alla årsombud ska ha fått inlogg så de kan lämna kommentarer, ska även kunna ladda ner CEQ-rapporter. Det ska finnas ett googledocs med alla som är kursombud. Verkar lagga efter med en LP när det gäller meddelanden. Reglerteknik/flertrådad samma kursombud OMD Olivia Mathsson(?) C, Emil D Sist Jenny var på reglerteknik mötet tog det 5 min, bra kurs har inte ändrats mycket över åren. Behövs det inregat på ladok för att man ska kunna göra CEQ:n? Svar nej, man kan göra CEQ:n ändå. Reglerteknik i Kina har blivit fett nice, ny doktor förstörde de gamla tentorna, yesyes! Han var av Brittisk härkomst.
- Hemtentan i TNSF05 - Rehabiliteringsteknik i oktober, svårt att veta om man ens var godkänd. Las in på ladok efter typ 2 månader, dåligt med det administrativa. Han sa att allt skulle vara fixat innan jul, fick inte veta sitt betyg endast att man var godkänd.
- EDAN01 - Constraint Programming hade inte optimala labbar. Det var tre assistenter på plats men endast en som man kunde redovisa till, den andra hade kunde endast hjälpa till och den sista satt och rullade tummarna. Detta för att det var så många



som behövde assistans på tillfällena. Var det någon som gick på alla matstat föreläsningar? Slutade gå efter ett tag, var inte så bra, intressant att veta om det var någon som gick ditt.

§13 Pågående kurser

Datorsäkerhet verkar jättenice, men mycket på hemsidan är överstrykt, finns ingen elearning. Paul gillar att skuta på saker. Kan inte börja jobba med kursen då det inte finns något material att jobba med. Arvid ska göra ett dokument för vem som är kursombud Kan inte börja jobba med kursen då det inte finns något att jobba med.

§14 Övrigt

Jan-Erik och Damkjaer har informerats om signalbehandling i Kina Föreläsningarna tar upp för mycket tid med grundläggande matematik, Jan-Erik ville inte gå in på frågor, kändes mer som han bara ville köra igenom kursen och dra hem. Övningarna: Jan-Erik höll i övningarna, hade inte gjort övningarna, gamla övningar, kursen har ändrats men inte övningarna, ville inte hjälpa med övningarna, han drog tidigt om han upplevde att det var för få på plats, uppmaning att skaffa annan övningsledare som kan närvara och vill hjälpa. Labbar: Okej, kändes som man bara gjorde dessa utan att man lärde sig något, men uppgifterna som man lämnade in två veckor efter var bra. Hjälpte mycket till tentan. Tentamen: Kändes som man testade mer på gamla tentakunskap än det faktiska innehållet i kursen, samma siffror som i tidigare tentor.

Arvid vill ha mailet från Filip där han tar upp detta. Emil lyfte frågan om det inte är så att vi har redan har valt in de funktionärer som vi valde in idag förra året. Ska detta inte gälla längre? Eller börjar detta gälla nu? Arvid har fått CEQ-kallelser, var inte beredd på detta, har inte strukturerat upp detta än. Årsombud, ska hitta kursombud som kan gå på mötena, 28/1 lunchmöte.

§15 OFMA

Mötesordförande Arvid Bengtsson förklarade mötet avslutat kl 12:57.

Vid protokollet

Justeras

David Ekblad
Studierådssekreterare

Arvid Bengtsson
Studierådsordförande